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REVISTA PRESEI 

 

• Teodorovici: As fi onorat sa fac tandem – Viorica Dăncilă presedinte, eu 

premier 

 

Preşedintele executiv al PSD, Eugen Teodorovici, a declarat, joi, într-o conferinţă de presă, la 

Piteşti, că ar fi onorat să facă parte dintr-un tandem Viorica Dăncilă - preşedinte, iar el prim-

ministru. 

 

"Da. Aş fi onorat. Să ajungă doamna prim-ministru preşedinte şi dânsa decide ce trebuie să fie 

bun pentru ţara asta", a răspuns Teodorovici la întrebarea unui jurnalist dacă îşi doreşte un 

tandem Dăncilă preşedinte, Teodorovici premier. 

 

Eugen Teodorovici a mai fost întrebat şi când a discutat ultima dată cu Victor Ponta, "fiind 

considerat omul de legătură al PSD cu Pro România". 

 

"Uitându-mă la televiziunile care au difuzat ştirea, la una a fost fake news, la cealaltă este sigur 

din partea cuiva din acest partid (PSD - n.r.). Cei care mă ştiu foarte bine ştiu că atâta timp cât 

am spus că merg într-o echipă, nu există nimic care să mă clintească din loc. Sunt cu doamna 

prim-ministru, care va deveni preşedintele României, cu ceilalţi colegi, cu Mihai Fifor, cu 

Răzvan Cuc şi ceilalţi din echipa PSD. Aşa că orice încercare de a băga băţul prin gard nu ţine 

sau ţine doar la cei care sunt gură cască", a spus Teodorovici. 

 

Acesta a adăugat: "Nu sunt duşmani pe câmpul de luptă câţi aş putea să duc eu". 

 

Preşedintele PSD, Viorica Dăncilă, preşedintele executiv Eugen Teodorovici şi secretarul general 

Mihai Fifor au participat, joi, la Piteşti, la şedinţa Comitetului Executiv Judeţean Argeş al PSD. 

La finalul şedinţei a fost susţinută o conferinţă de presă.  

 

(sursa: Agerpres) 
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• Tăriceanu: Stabilisem cu Dragnea să fiu candidatul PSD-ALDE la prezidențiale 

 

Președintele ALDE, Călin Popescu Tăriceanu, a relatat, joi, la emisiunea "Gândurile lui 

Cristoiu", că înțelegerea cu Viorica Dăncilă, după ce aceasta a preluat șefia PSD, a fost să se 

mențină un candidat unic din partea Coaliției, în persoana lui Călin Popescu Tăriceanu,apoi 

lucrurile s-au schimbat. 

"Eu nu sunt legat de funcție, am fost și ministru, și parlamentar, și prim ministru, pentru mine nu 

era importantă funcția de președinte al Senatului. Am avut discuții și de alt gen. Doamna Dăncilă 

a spus la un moment dat "Domnule, haideți să gândim cum ar fi să securizăm această Coaliție 

printr-o înțelegere pe termen lung". A fost această discuție și i-am spus "Nu mai am încredere 

pentru că noi am discutat ceva împreună. Dumneavoastră când ați preluat șefia partidului aveți 

două opțiuni: să considerați că sunteți legată de înțelegerea prealabilă vizând un singur candidat 

la prezidențiale cu PSD-ul sau să spuneți sunt președinte, am propria responsabilitate, sunt liberă 

de orice angajamente și acest subiect se pune pe masă". Doamna Dănciă mi-a spus "Nu, păstrăm 

înțelegerea, dar va trebui să păstrăm niște sondaje ca să am o motivație internă pentru a desemna 

un candidat unic, știu că sunteți cel mai bine plasat, dar îmi trebuie acest lucru". Bine. Asa era în 

iulie", a declarat președintele ALDE, la emisiunea "Gândurile lui Cristoiu". 

 

Întrebat dacă a avut o înțelegere cu conducerea anterioară PSD , Tăriceanu a replicat: "De anul 

trecut, din august , a fost CEx PSD la finele lunii august, când Liviu Dragnea s-a dus la CEx și a 

anunțat "Am discutat și am hotărât cu domnul Tăriceanu să mergem cu un candidat unic și acel 

candidat să fie Călin Popescu Tăriceanu". Eu i-am spus lui Liviu Dragnea atunci că nu sunt de 

acord să anunțăm candidatura pentru că mă expune cu un și jumătate înainte și nu e bine. Avea 

alte socoteli , era un moment tensionat în PSD. Și asta a fost discuția care a rămas. Doamna 

Dăncilă sigur că știa". 

 

Ulterior, președintele PSD s-a răzgândit, potrivit lui Călin Popescu Tăriceanu. 

 

"Am discutat cu doamna Dăncilă și am spus "Ok doamna Dăncilă, faceți sondajele, facem și noi 

sondajele" și am așteptat ca domna Dăncilă să vină cu sondajul. Și apoi zice ""Nu, lăsați mai 

facem încă unul săptămâna viitoare, peste o săptămâna nu e gata ala, mai vine încă unul"...și la 

un moment dat am văzut că s-a dus în două-trei locuri din țară și au făcut un CEx în care au 

hotărât să o susțină. Și în moemtnul ăla i-am spus "Să știți că eu în momentul ăsta mi-am pierdut 

încrederea pentru că era mult mai simplu să spuneți că nu e o problemă de sondaje, nu e o 

problemă de nimic, e o problemă politică pe care eu nu pot să o tranșez decât în felul ăsta". 

 

(sursa:stiripesurse.ro) 
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• Pensiile cresc cu 15% de la 1 septembrie. Anunţul făcut de ministrul Muncii 

 

 

Ministrul Muncii, Marius Budăi, a declarat, pentru MEDIAFAX, că de la 1 septembrie vor fi 

majorate cinci milioane de pensii, prin creşterea punctului de pensie la 1.265 de lei. Procentual, 

spune Budăi, creşterea pe care o vor avea pensionarii pe talon va fi de aproximativ 15%. 

 

„Practic, de la data de 1 septembrie, toate cele 5 milioane de pensii care sunt bazate pe 

contributivitate se majorează în funcţie de valoarea punctului de pensie, şi anume de la 1.100 de 

lei la 1.265 de lei, dar nu uităm de cei mai sărmani dintre pensionari, adică cei care încasează 

indemnizaţia socială, cea denumită pensie minimă, de la valoarea de 640 la valoarea de 704 lei. 

Toate pensiile în acest moment sunt recalculate, cupoanele de pensie sunt tipărite, sunt distribuite 

către Poşta Română şi primele sume au fost achitate către Poşta Română, şi începând de luni (2 

septembrie – n.r.) se vor face şi primele plăţi”, a declarat, pentru MEDIAFAX, Marius Budăi, 

ministrul Muncii şi Justiţiei Sociale. 

Potrivit lui Budăi, procentual, majorarea va fi de 15% „în mână”. „Dacă ne referim la procente, 

este vorba de aproximativ 15% pentru toţi pensionarii. Această majorare este stabilită prin 

Ordonanţa 114 şi Noua Lege a Pensiilor”, spune Budăi. 

 

Ministrul dă asigurări că există bani la buget pentru acerastă creştere. 

 

„În momentul în care noi aprobam şi elaboram în Parlament Legea Pensiilor, ştiţi că se discuta 

de acele atacuri sucesive la Curtea Constituţională, iar noi am estimat bine atunci, astfel încât la 

construcţia bugetului pe anul 2019 am avut baza legală, încât să bugetăm aceste sume. Plăţile se 

vor face şi nu vom avea sincope până la sfârşitul anului”, precizează Budăi. 

Ministrul Muncii a precizat şi care va fi următoare majorare, conform Legii: „Următoare majoare 

va fi anului viitor, pentru creşterea punctului de pensie de la valoarea de 1.265 la 1.775 de lei, de 

la 1 septembrie 2020”, a conchis Marius Budăi. 

 

(sursa: Mediafax) 
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• Federația SANITAS cere autorităților competente măsuri urgente și complete 

pentru îmbunătățirea mediului de lucru din spitalele de psihiatrie 

 

 
La începutul acestei săptămâni, Federația SANITAS a organizat o întâlnire cu reprezentanții 

organizațiilor membre SANITAS din peste 150 de unități sanitare. O secțiune specială a fost 

organizată pentru spitalele de psihiatrie din România, pentru a discuta situația personalului 

angajat în aceste instituții și modalitățile de îmbunătățire a mediului de lucru. 

Printre cei prezenți s-au aflat și delegații a trei dintre cele patru spitale ”de maximă 

siguranță”, care au adus în atenția participanților o multitudine de probleme legate de: 

necesarul de personal medical și administrativ (inclusiv personal de pază și protecție), 

resursele materiale și financiare ale instituțiilor medicale în cauză, salarizarea și sporurile 

angajaților, nevoia de pregătire a personalului medical pentru limitarea riscurilor de 

producere a unor evenimente similare celor petrecute recent la Săpoca; necesitatea aplicării 

unor reglementări speciale pentru aceste instituții. 

În urma analizei situației din spitalele de psihiatrie, în general și, în particular, a celor 

”pentru măsuri de siguranță”, Federația SANITAS, în calitate de organizație reprezentativă 

la nivel de sector de activitate „Sănătate. Activități sanitar-veterinare”, reunind toate 

categoriile de personal din aceste unități, solicită autorităților competente revizuirea 

legislației în vigoare și completarea acesteia în sensul: 

• modificării normativului de personal pentru spitalele de psihiatrie astfel  încât să se țină 

cont de condițiile specifice acestora și să se asigure diminuarea riscurilor atât pentru 

pacienți, cât și pentru personalul medical și auxiliar; 

• asigurării unei corecte finanțări a spitalelor de psihiatrie; 

• asigurării unui cadru legislativ optim pentru protecția reală a pacienților și a  personalului 

angajat. 

În ceea ce privește spitalele de psihiatrie și pentru măsuri de siguranță, solicitarile noastre 

sunt: 

• Asigurarea finanțării, în parteneriat cu Ministerul Justiției, a tuturor cazurilor internate 

prin hotărâre judecatorească, având în vedere faptul că aceste internări nu fac parte din 

planul național de paturi finanțat de Casa Națională a Asigurărilor de Sănătate și necesită 

servicii specifice, altele decât cele medicale; 

• Încheierea de protocoale funcționale cu Ministerul Justiției și Ministerul Afacerilor 

Interne care să garanteze asigurarea condițiilor de siguranță în incinta unităților sanitare și 

în timpul transportului pacienților, având în vedere faptul că, dincolo de titulatura 

spitalelor „de psihiatrie și pentru măsuri de siguranță”, în prezent, în cele patru unități 

sanitare în cauză, nu există personal specializat pentru paza pacienților și pentru protecția 

personalului. 

• Aplicarea legislației salariale astfel încât personalul din aceste unități să poată beneficia 

de procentul maxim prevăzut pentru spitalele de psihiatrie, tinând cont de gradul ridicat 

de risc. 
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Federația SANITAS solicită, de asemenea, organizarea în regim de urgență a unei întâlniri la 

nivelul conducerii Ministerului Sănătății cu reprezentanți ai salariaților din spitalele de 

psihiatrie, pentru o analiză atentă și competentă a felului în care funcționează astăzi aceste 

unități și pentru identificarea de solutii optime și rapide pentru îmbunătățirea condițiilor 

existente. 

Orice modificare legislativă inițiată de autorități fără consultarea celor direct implicați în 

munca cu pacienții bolnavi psihic, instituționalizați în România, va fi cu siguranță 

incompletă și nu va putea asigura funcționarea în siguranță a acestor instituții. 

 

Biroul Operativ al Federației SANITAS din România 

 
(sursa :federatiasantias.ro) 

 

 

 

 

• Mircea Diaconu nu este de acord ca Președintele României să stea la 

Cotroceni: `Locul lui este unde vreți, într-un sediu, dar nu într-un Palat 

Regal. Omul suportă cel mai greu prea-binele și prea-răul` 

 

 
Mircea Diaconu, candidatul independent sprijinit de Pro România și ALDE în cursa 

prezidențială, crede că locul Președintelui României nu este la Cotroceni, care este la bază 

un Palat Regal, ci în orice alt sediu în care să nu beneficieze de „accesoriile megalomaniei”. 

„Nu vreau în locul lui Iohannis, pe două direcții. Nici măcar locația. Ba chiar intenția mea de 

bază este să-l scot pe domnul Iohannis de la Cotroceni”, a afirmat Mircea Diaconu, în direct 

pe B1TV, în emisiunea moderată de Silviu Mănăstire. 

 

Întrebat dacă nu va intra în Palatul Cotroceni în ipoteza în care va câștiga alegerile 

prezidențiale din noiembrie, fostul europarlamentar a răspuns: „Nicio oră. Nu am câștigat 

alegerile. Când le voi câștiga, o să vedeți dacă da sau dacă nu. Ce caută un președinte într-un 

Palat Regal. Locul lui este unde vreți, într-un sediu, dar nu într-un Palat Regal. N-are nicio 

legătură. Mai ales că palatul Regal Cotroceni are un anumit regim, un testament. Până și în 

timpul stalinismului, acolo era Palatul Copiilor. Sunt generații întregi de copii din zona 

Bucureștiului, care au fost cercetași acolo”. 

 

Așadar, el consideră că un președinte nu trebuie să stea într-un loc atât de grandios, pentru 

că se lasă pradă tentațiilor care vin odată cu puterea. 

 

„Primul președinte, de fapt, care a vrut să stea acolo, dar n-a apucat, a fost Nicolae 

Ceaușescu. Nu pot să înțeleg această nebunie. Omul suportă cel mai greu prea-binele și prea-

răul. La un moment dat, unii dintre oamenii care ajung la Palat, beneficiind de accesoriile 

megalomaniei, încep să și-o asume, încep să creadă că așa este”, a adăugat Mircea Diaconu. 
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Întrebat dacă se consideră un om superior, care n-ar cădea în plasa puterii, Mircea Diaconu a 

răspuns: „Invers. Nu sunt un om superior, sunt un om obișnuit, iar această funcție este pentru 

un om care arată ca ceilalți. Îi reprezintă pe ceilalți și nu poate fi, nu trebuie să fie mai pătrat, 

mai îngust, mai nu știu cum decât ceilalți. Trebuie să fie suma reprezentativă a tuturor 

cetățenilor români”.  

 

 
(sursa: B1.ro) 

 

 

 

 

ASF: Eveniment de informare si educaţie financiară dedicat populaţiei                     

30 august – 1 septembrie   

 

 

Autoritatea de Supraveghere Financiară (ASF) organizează, în perioada 30 august - 1 septembrie, 

un eveniment de informare şi educaţie financiară dedicat populaţiei, conform unui comunicat 

remis AGERPRES. 

 

Evenimentul de informare va începe vineri alături de călătorii din trenul nr. 1681 care pleacă la 

Constanţa din Gara de Nord la ora 9:30. Reprezentanţii ASF vor interacţiona cu pasagerii, vor 

acorda asistenţă de specialitate, vor răspunde la întrebările lor şi vor distribui materiale 

educaţionale. Acţiunea se desfăşoară cu sprijinul CFR Călători. 

 

Sâmbătă şi duminică (31 august - 1 septembrie a.c.), cei care doresc să adreseze întrebări sau să 

solicite informaţii de la reprezentanţii ASF, îi vor putea găsi pe aceştia în zona Casino Mamaia 

din Municipiul Constanţa, unde, cu sprijinul Primăriei Municipiului Constanţa, între orele 10:00-

17:00, vor avea loc discuţii cu cei interesaţi şi vor fi distribuite materiale cu caracter educaţional. 

 

"Obiectivul acţiunii îl reprezintă informarea consumatorilor cu privire la asigurarea de viaţă şi 

asigurarea de călătorie, asigurarea obligatorie RCA şi existenţa sistemului de soluţionare 

alternativă a litigiilor SAL-FIN, pus gratuit la dispoziţia consumatorilor de către ASF. Prin 

această acţiune publică, ASF continuă seria de evenimente de interacţiune directă cu publicul, 

înscrisă în strategia de educaţie financiară",  

 

 

(sursa: Agerpres) 
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• EXCLUSIV // Scandal în curtea ministrului Răzvan Cuc: CNAIR numește la 

Cluj un director care apare drept inculpat într-un dosar de delapidare. 

Directorul CNAIR: "E vorba de o decizie a instanței, nu avem ce face" / 

Directorul Eugen CECAN: Sunt nevinovat! 

 

 

Scandal după scandal la Ministerul Transporturilor. Pe lângă problemele acute legate de lipsa 

autostrăzilor, iată că intervin și chestiuni juridice care afectează activitatea Companiei Naționale 

de Administrare a Infrastructurii Rutiere (CNAIR). 

Astfel, printr-o decizie din 26 august 2019, semnată de Directorul general al CNAIR, Florin 

Sorin Scarlat, este împuternicit să reprezinte CNAIR la Cluj directorul Eugen Cecan, de la 

DRDP Cluj. Cel mai probabil, împuternicirea a fost făcută cu informarea ministrului 

Transporturilor, Răzvan Cuc. În decizia de împuternicire, se face referire la câteva decizii ale 

instanței, ultima din ianuarie 2019, decizii prin care Cecan a obligat societatea să îl reangajeze, 

după ce a fost demis, susține el, abuziv. 

La acea vreme, judecătorii Tribunalului Iași au considerat măsura demiterii "ilegală și abuzivă" 

și i-au obligat pe cei de la CNAIR să îl repună în funcție pe Eugen Cecan. Acesta a fost anchetat 

de DNA în 2014, după ce procurorii au constatat că directorul de atunci folosise angajații și 

uitliajele Direcției Regionale de Drumuri și Poduri, unde era director, în folosul unei firme 

deținute chiar de fiul său Bogdan Paul Cecan, dar, după cum susține acesta, a fost declarat 

nevinovat. 

Problema intervine atunci când, chiar înainte de împuternicirea de acum, Departamentul Juridic 

al CNAIR atrăgea atenția că Eugen Cecan mai este implicat în cel puțin două dosare, într-unul 

dintre ele având calitatea de inculpat, iar obiectul dosarului fiind delapidarea. Nota îi era adresată 

chiar directorului Scarlat, cel care a decis să semneze, ulterior, împuternicirea lui Cecan. 

 

Într-un dialog cu reporterul B1.ro, Eugen Cecan spune că bănuiește că este sabotat chiar de la 

vârful conducerii CNAIR, iar în trecut a mai fost dat afară și de la conducerea DRDP.  

"Am fost revocat și am acționat CNAIR-ul în judecată, unde am primit o sentință definitivă și 

irevocabilă. Decizia a fost ilegală și abuzivă, asta spun judecătorii în 17.01.2019. Au făcut 

recursuri au făcut de toate. Nu mi s-a spus nici un motiv (pentru care a fost revocat n.r), dar eu 

am fost, știți groapa de la Cunța de pe Orăștie- Sibiu, eu am condus proiectul acela, pentru că 

nici un constructor nu a vrut, cu câțiva ingineri de aici și muncitori de la DRDP Cluj și probabil 

asta a fost motivul", a declarat pentru B1.ro Eugen Cecan, proaspăt împuternicit de CNAIR la 

Cluj. 

Acesta spune că obiectul celor două dosare, în care el este intimat și respectiv inculpat, a fost 

anchetat de DNA (dosare care apar în nota Departamentului Juridic), care a dipus schimbarea 

încadrării juridice a faptei și declinarea dosarului pe lângă Parchetul de pe lângă Judecătoria 

Cluj. 

"A fost un dosar pe care DNA-ul la clasat, l-au deschis aștia, sunt într-o fază în care chiar nu mă 

simt cu absolut nimic vinovat. DNA a spus că sunt nevinovat. NU are nici o legătură cu 

delapidarea sau așa ceva pentru că n-am făcut faptele, DNA  a spus clar. Probabil o să continue 
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avocații, motivul pentru care m-au demis, cu o plângere penală pentru cel care a luat decizia 

aia. 

Consider că am atâta demnitate, dacă făceam fapte de altă natură, să-mi asum și să îmi dau 

demisia și să plec. Eu mi-am mai dat demisia în 2009 când am considerat că nu mă regăsesc în 

conducerea de atunci a CNAIR-ului. Mi-am dat demisia de bunăvoie, am fost director regional și 

mi-am dat demisia, dar acum nu mi-am dat-o pentru că consider că sunt nevinovat. Sunt prea 

multe coincidențe aici, cred că le-ați sesizat chiar dumneavoastră", spune Eugen Cecan. 

Cecan spune că mai are și alte dosare la Tribunalul din Iași, dar scă până acum nu a pierdut nici 

un proces. 

"Eu mai am procese la Iași, pe diferite teme, mi s-au tot deschis pe civil, le-am câștigat pe toate, 

mai am unul în septembrie, sper să îl câștig și pe ăla. Până acum am câștigat tot ce era legat de 

persoana mea. În toate instanțele", a declarat Eugen Cecan. 

 

(sursa: B1.ro) 

 

 

• Von der Leyen cheama UE la eforturi comune pentru a raspunde 

provocărilor ca digitalizarea, demografia, clima si securitatea. 

 

Viitoarea preşedintă a Comisiei Europene, Ursula von der Leyen, a chemat joi statele Uniunii 

Europene la eforturi comune în abordarea provocărilor cu care se confruntă blocul comunitar, 

transmite dpa. 

Aceste provocări se referă la digitalizare, modificări demografice, schimbări climatice şi 

securitate, a punctat Ursula von der Leyen, care s-a aflat la Sofia în cadrul consultărilor cu statele 

UE înainte de a supune Parlamentului European componenţa Comisiei pe care o va conduce. 

 

Într-o declaraţie pentru presă înaintea întrevederii cu premierul bulgar Boiko Borisov, Ursula 

Von der Leyen a apreciat ca necesar un nou început în ce priveşte abordarea migraţiei. 

a rândul său, Borisov a lăudat cooperarea cu statul vecin Turcia şi acţiunile pazei de frontieră 

bulgare şi ale agenţiei europene Frontex pentru a preveni migraţia ilegală. 

 

Potrivit lui Borisov, domeniul principal pe care se va axa interesul Bulgariei în viitoarea Comisie 

Europeană va fi cel al securităţii cibernetice. 

 

De altfel, guvernul bulgar a nominalizat-o pe Mariya Gabriel, actualul comisar european pentru 

piaţa digitală, să facă parte şi din viitorul executiv comunitar, care va intra în funcţie la 1 

noiembrie.  

 

(sursa: Agerpres) 
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• Care sunt cei mai „productivi“ angajaţi din comerţul alimentar: Metro şi 

Lidl au cea mai mare cifră de afaceri per salariat, de 1,5 milioane de lei pe an, 

după care urmează Kaufland cu 0,8 milioane de lei pe an. Cel mai puţin 

productivi sunt angajaţii de la Cora şi Profi 

 

În medie, fiecare salariat din comerţul modern contribuie cu 750.000 de lei la bussinessul reţelei 

care l-a angajat. 

Cifra de afaceri per angajat - un indicator-cheie în comerţul modern local - variază între 440.000 

de lei şi 1,5 mil. lei în 2018, arată calculele făcute de ZF pe baza datelor publice. 

Fiecare salariat al Metro Cash & Carry, companie activă pe segmentul angro, şi al discounterului 

german Lidl contribuie cu aproape 1,5 mil. lei la businessul reţelelor, dublu faţă de media in-

dustriei. La polul opus este reţeaua de magazine mici Profi şi lanţul de hipermarketuri Cora. 

 

În medie, fiecare dintre cei 77.000 de salariaţi care lucrează pentru cele zece reţele de comerţ 

modern din România a contribuit cu 750.000 de lei la bussinessul de anul trecut al industriei. 

Cinci companii au angajaţi mai eficienţi ca media, pe când celelalte cinci se află sub acest prag. 

 

Evoluţia acestui indicator - cifra de afaceri per angajat - poate fi influenţată de o serie de factori, 

de la numărul de deschideri, la modelul de magazin pe care pariază retailerii şi de la numărul de 

salariaţi per unitate, la rolul lor. 

 

În ultimii ani există o criză de personal atât la nivel de industrie, cât şi la nivel de economie, 

lupta pentru oameni fiind tot mai acerbă. Mai mult, în cazul comerţului alimentar fluctuaţia de 

personal este foarte mare, oamenii plecând atât la competiţie pentru salarii mai mari, cât şi în alte 

sectoare sau chiar peste graniţă. În acest context, apar casele de marcat automate sau self service. 
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Totuşi, retailul în general şi cel alimentar în particular sunt unele dintre sectoarele din economie 

cu cei mai mulţi salariaţi, fiind work intensive. Mai mult, jucătorii din industrie spun că 

indiferent de cât de mare va ajunge să fie influenţa tehnologiei în domeniu, nu vom ajunge să 

vedem magazine fără angajaţi, amprenta umană fiind în continuare importantă. 

Astăzi în comerţul modern sunt circa 3.000 de magazine sub mai multe formate (hipermarketuri, 

supermarketuri, cash & carry, proximitate modernă şi discount), cu afaceri de circa 60 mld. lei. 

 

(sursa: Ziarul Financiar) 

 

 

 

 

 

 

 

 


